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Kommunalrådet har Ordet
     

Två intensiva månader har passerat

Kära moderatvänner! 

Nu har vi passerat februari och ljuset har börjat återvända 
vilket alltid är lika efterlängtat. Arbetat i våra nämnder och 
styrelser med alla nyvalda ledamöter och ersättare har kommit 
igång och det har fungerat mycket bra. 


För någon vecka sedan träffades olika representanter från våra 
samarbetspartier i ”Samverkan för Bjäre”— det var roligt att få 
träffas under lätt-samma former och lära känna varandra lite 
bättre och gå igenom vad vi ska göra under den här mandat-
perioden. Vi har ett mycket väl fungerande samarbete inom 
SFB vilket borgar för en effektiv och stabil mandatperiod. Både 
från kommunen och partiet kommer vi att satsa på utbildning för 
alla er som nu innehar förtroendeuppdrag. Om det är något ni 
undrar över eller om ni har egna konkreta förslag på vad ni 
skulle vilja lära er mer om så hör gärna av er.


Det har varit två intensiva inledande månader på året och 
snart startar arbetet kring budget 2024. Vi har ett förändrat 
ekonomiskt läge vilket kommer att kräva prioriteringar och tuffa 
beslut. Men vi kommer att hålla den kurs vi tagit ut och jag 
återkommer till budgetarbetet och även till resultatet för 2022 
när det är färdigställt.


Den 24:e februari 2022 invaderade Ryssland orättfärdigt 
Ukraina. Fördömandena lät inte vänta på sig och trots att inga 
märkbara framgångar kan säkerställas fortsätter Ryssland detta 
fullständigt vansinniga krig i vår närhet. Sedan invasionen har 
hela vårt säkerhetspolitiska läge förändrats i grunden. Nu, den 
24:e februari i år, flaggade kommunen ännu en gång med den 
Ukrainska flaggan och höll en tyst minut för alla de som stupat i 
kriget mot de ryska styrkorna. Det är otroligt viktigt att vi 
fortsätter stå bakom Ukraina och markerar mot Ryssland för 
att få ett snabbt avslut.


På plan och exploateringssidan rör det sig framåt. Den 
fördjupade översiktsplanen för Torekov kommer efter beslut i 

     

Styrelsen informerar

Nytt verksamhetsår
Året 2023 började för BBM:s del med 
ett årsmöte på restaurang Ellis på 
Bygdegården i Förslöv. Kvällen inleddes 
med en mycket god måltid och följdes 
av årsmötet som var mycket trevligt 
och informativt. Vi var drygt 20 
medlemmar som deltog och Darko 
Simic, chefsombudsman för Skåne-
moderaterna, ledde mötet med bravur. 

Styrelsen blev omvald, alla förutom 
Teresa Westerberg, som valt att lämna 
styrelsen. Ett stort tack till Teresa för 
hennes insatser i styrelsen. 

Jag tackar för förtroendet att fortsatt 
få leda styrelsearbetet som ordförande, 
med Ninni Markow som vice 
ordförande. Ledamöter är Lena Kello, 
Cathrine Eriksson, Lennart Nilsson och 
Ulf Bejrum. Självskrivna ledamöter är 
Johan Olsson Swanstein, gruppledare 
för M och Alfred Thronée, representant 
för MUF.

Darko Simic var inte bara ordförande för 
årsmötet utan även kvällens talare och 
informerade  på ett inspirerande sätt om
förbundets arbete.

Styrelsen kommer att under året bjuda 
in till olika medlemsträffar. Vi kommer 
också att vara ute och kampanja för att 
lyssna och ta del av våra medborgares 
synpunkter och svara på frågor.

Den 13 mars kl 18.00 - 20.30 är det 
Skåne M:s landsbygdsnätverks träff i
Höör med LRF, temat är ”Livsmedels-
produktion i en orolig omvärld”. Hör 
av er till mig om ni är intresserade 
hälsar

Charlotte Wachtmeister
Ordförande BBM

FEBRUARI
Kort information från BBM — i kommun och styrelse

Bjäre Båstad
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Plan- och exploateringsutskottet att gå ut på samråd. Samtidigt 
tar vi fram kommande förslag på hur Båstad centralort ska 
utvecklas de kommande 10-20 åren. Kommunen handlägger för 
tillfället ett antal förfrågningar kring allt från solcellsparker till 
batterilagringsparker och just det sistnämnda har ett företag 
precis nu fått option på och det ska bli spännande att se om det 
blir verklighet. 


När det gäller vårt kommande vård och omsorgsboende, som är 
planerat till 2026-2027, så har kommunstyrelsen föreslagit 
förvaltningen att se över möjligheterna att lägga det i antingen 
Västra Karup eller Grevie. Och som vår befolknings-utveckling ser 
ut så kommer vi behöva ännu ett boende ca 2030-2032 och för 
det har vi föreslagit placering Hemmeslöv.


Glädjande kunde vi ta del av regeringens särskilda Flygplats-
utredning där Ängelholms flygplats pekas ut som möjlig flygplats 
för staten att via Swedavia ta över. Vi ställer oss givetvis positiva 
till detta — utmärkt att det blir tydligt vad staten bör ha för ansvar i 
denna så viktiga infrastrukturfråga. Från vår sida kommer vi, via 
ägarbolaget, att svara på remissen och jag återkommer med mer 
info när svarstiden löper ut och vi kan få en hint om hur regeringen 
och riksdagen tänker om framtiden.


I mars kommer jag att vara ombud på SKR:s valkongress i 
Stockholm. Redan nu kan vi dock tyvärr konstatera att vi (M) 
förlorar makten där efter det att Centerpartiet förhandlat med S, V 
och MP och lämnat Alliansen, som styrt SKR fram till nu. Riktigt 
tråkigt att det blev det resultatet. Jag återkommer med mer 
information efter valkongressen om de val som då förrättats där.


Önskar er en bra start på våren så ses och hörs vi snart igen! 

Johan Olsson Swanstein

Kommunstyrelsens ordförande

Politisk information

All information från KF, KS och 
Nämnderna finner Du på 
kommunens hemsida — 
anslagstavla

http://www.bastad.se/kommun-och-
politik/politik/anslagstavla/

     

Kommande aktiviteter
Styrelsen har haft ett första möte 
och gjort en aktivitetsplanering för 
året men än så länge utan detaljer. 
Vi tänker oss medlemsmöten, 
föreläsning och kampanjer och 
återkommer med information så 
snart vi beslutat om innehåll. 

Aktiviteter under planering
24 April — Medlemsmöte
13 Maj — Öppet möte
19 Juni — Medlemsmöte

6 maj kl. 9.30 - 16.00 är det dags 
för Moderaternas i Skåne Förbunds-
stämma och den äger rum i Ystad. 
BBM bjuder alla medlemmar att 
delta. Vi återkommer med mer info 
då vi fått detta från Förbundet. 

Till alla aktiviteter som BBM planerar 
mailas alltid inbjudan ut till er 
medlemmar.

Kom ihåg medlemsavgiften
Bjäre-Båstad-Moderaterna det är vi 
tillsammans. Det är vi som vann 
valet och det är vi som vill vinna 
nästa. M.a.o. vi / BBM behöver våra 
medlemmar för att kunna existera. 
Vi vill därför påminna dig som 
missat att betala medlemsavgiften 
för 2023 att göra detta. Enklast gör 
Du det genom att swisha 250 
kronor till — 123 336 0070 och 
uppge ditt personnummer eller 
medlemsnummer.
_____________________________

Våra nätverk

MUF
På länken här under finns info 
https://muf.se/ 

Representant i styrelsen är Alfred 
Thronée 

M-kvinnorna
På länken här under finns info 
https://moderaterna.se/
moderatkvinnorna/ Representant i 
styrelsen är Charlotte Wachtmeister


Moderata Seniorer
På länken här under finns info 
https://moderataseniorer.se/ 
Representant i styrelsen är Ulf 
Bejrum

MQ — Bjäre Båstad

☀ Ljuset är på väg tillbaka och dagarna blir längre! 

Att våren är i antågande både syns, hörs och känns dagar som 
denna och visst är vi priviligierade, som får leva och bo på denna 
lugna och vackra plats i världen och få uppleva allt detta vackra.

Njut vårsolen som lyser över Bjäre 

Ninni Markow

Vice ordförande BBM
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